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Protokół  Nr XLI.2017 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. 

 

 

 

 

Protokół Nr XLI.2017 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. godz. 14:30 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
30

 a zakończone o godzinie 15
25

. 

W sesji wzięło udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób uczestniczących w sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 

oraz nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał radnych oraz osoby uczestniczące i tym 

samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”.   

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  

Nieobecne 2 osoby: pan Ryszard Łucki i pan Mirosław Adamek. Nieobecności 

usprawiedliwione przez przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Podczas rozpoczęcia obrad na sali było obecnych 13 radnych. Brak pani radnej 

M. Serwinowskiej oraz pani W. Słowik.  

  

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania 

wzorem poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.   

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.  

Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany porządek posiedzenia w następującej treści:  

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

c) akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie, 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 
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Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Jałowęsach, 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Sulejowie, 

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Niemienicach, 

g) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka, 

h) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach, 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie, 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach, 

k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka, 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej – Curie, 

n) przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

o) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku 

na realizację zadań, 

p) stwierdzenia/odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu 

w Opatowie Wacława Rodka. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie obrad XLI sesji Rady Powiatu.   
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W trakcie odczytywania projektu porządku obrad na salę obrad weszły 2 radne pani 

M. Serwinowska oraz pani W. Słowik (godz. 14:32). Od tej chwili obrady toczyły się 

w obecności 15 – osobowego składu radnych. 

 

Następnie zapytał czy są uwagi do odczytanego porządku posiedzenia. 

Wobec braku uwag pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w porządek obrad.  

W głosowaniu jawnym porządek obrad XLI sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.   

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poinformował o przejściu do realizacji 

kolejnego punktu obrad.       

 

Ad.4.Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście Bogusławowi Włodarczykowi, który 

przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami stanowiącą 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

W tym momencie salę obrad opuściła pani radna W. Słowik (godz. 14:40), która po chwili 

powróciła (godz. 14:41). 

Ponadto pan Starosta poinformował, o podjętych działaniach związanych z zatrudnieniem 

osoby polskiego pochodzenia (ma kartę Polaka), której zadaniem jest tłumaczenie stron 

internetowych powiatu i jego jednostek na język ukraiński. Dodał, że ma nadzieję, że pozwoli 

to na pozyskanie młodzieży ukraińskiej do powiatowych placówek, a tym samym na 

funkcjonowanie tych placówek w niezmienionym składzie kadrowym. Nadmienił, iż oferty 

dotyczące nauki zostaną przygotowane w języku ukraińskim. Następnie pan Starosta odczytał 

odpowiedź Pełnomocnika ds. Organizacji Krajowego Zasobu Nieruchomości dotyczącą 

możliwości udziału w programie Mieszkanie Plus samorządów Powiatu Opatowskiego, która 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

W trakcie odczytywania w/w pisma salę obrad opuściła pani M. Serwinowska (godz. 14:46),. 

Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 14 – osobowego składu radnych. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do pana Starosty w realizowanym 

punkcie obrad. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu obrad.  

 

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie obrad. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący odczytał treść pisma skierowanego przez Wojewodę 

Świętokrzyskiego do wiadomości Rady Powiatu w Opatowie w sprawie ewentualnego 

naruszenia przez pana Jacka Dwojaka przepisów ustawy o samorządzie powiatowym i ustawy 
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o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje 

publiczne, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na 

lata 2017 – 2027 pytając kto jest za jej podjęciem. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.64.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

„Za” – 14 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., a następnie 

zapytał czy są pytania lub uwagi. 

W trakcie odczytywania w/w projektu uchwały na salę obrad powróciła pani 

M. Serwinowska (godz. 14:52). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 15 – 

osobowego składu radnych. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.65.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

c) akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie 

akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie, 

a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.66.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Jałowęsach, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.67.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Sulejowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Sulejowie, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.68.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Niemienicach. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Niemienicach, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.69.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

g) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub 

znacznym oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną 

Przysposabiającą do Pracy wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka,  a następnie zapytał czy są pytania 

lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.70.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

h) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 
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Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach, a następnie zapytał 

czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.71.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie, a następnie zapytał czy 

są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.72.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach, a następnie zapytał 

czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.73.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka, 

a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.74.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.    

 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 

a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.75.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.      

 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej – Curie. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Branżową Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 

Skłodowskiej – Curie, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.76.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.      

 

n) przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, a następnie zapytał czy są pytania lub 

uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.77.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.       

 

o) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku 

na realizację zadań. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku 

na realizację zadań, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI.78.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.       

 

p) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie 

Wacława Rodka. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że w miesiącu sierpniu br. Wojewoda Świętokrzyska 

przekazała pismo, które wpłynęło od mieszkańca powiatu opatowskiego 

zawiadamiające o podejrzeniu, że pan radny Wacław Rodek nie ma prawa 

wybieralności określonego w ustawie – Kodeks wyborczy. Mając powyższe na uwadze 

pani Wojewoda poprosiła o wyjaśnienie powyższej sprawy. Przeprowadzone zostało 

postępowanie wyjaśniające, jak również swoich wyjaśnień udzielił pan radny Wacław 

Rodek. Wystosowane zostało pismo, w którym podnosi się, iż nie znajduje się podstaw 

do stwierdzenia przesłanek wygaśnięcia mandatu ze względu na utratę prawa 



OR - II.0002.41.2017 

 

10 

Protokół  Nr XLI.2017 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. 

 

 

wybieralności. Powyższe wyjaśnienia zostały przekazane pani Wojewodzie, która 

wystosowała kolejne pismo mówiące, iż decyzję może podjąć tylko Rada Powiatu, a jej 

stanowisko powinno być wyrażone w formie uchwały.  

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z rekomendacją Komisji 

Rewizyjnej, radni będą głosować nad projektem uchwały w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie Wacława 

Rodka.  

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk, który powiedział, radni 

rady powiatu zawsze kogo by to nie dotyczyło głosowali za nie wygaszaniem mandatu. 

Dodał, że na poprzednim posiedzeniu poruszona została sprawa pana radnego Jacka 

Dwojaka. Oznajmił, iż w imieniu radnych z ugrupowania PSL pozwoli sobie 

o zacytowanie ostatniej wypowiedzi pana Wacława Rodka, gdzie sprawa dotyczyła 

radnego Dwojaka, którego słowa zamienia na słowa skierowane w stronę pana Wacława 

Rodka, a mianowicie oświadczam: „nie będziemy brali udziału w głosowaniu dlatego, 

że nie my wybieraliśmy Wacława Rodka na radnego powiatu, nie my będziemy 

decydować czy on się nadaje czy nie nadaje. Jeśli jakiś organ nadzorczy uważa, że coś 

jest nie tak, niech sobie wyjaśnia z panem Wacławem Rodkiem. My uważamy, że nie 

powinniśmy wziąć udziału jako radni PSL w tym  głosowaniu”. 

 

Pan Przewodniczący zapytał kto chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Wacław Rodek, który powiedział, że faktem jest, 

że wpłynęło pismo do Wojewody Świętokrzyskiego od mieszkańca powiatu 

opatowskiego podważające moje miejsce zamieszkiwania na terenie gminy Tarłów. 

Dodał, iż otrzymał również pismo od pana Przewodniczącego celem złożenia 

wyjaśnień, które złożył w wyznaczonym terminie. Nadmienił, iż nie wie czy były 

weryfikowane czy też nie. Radny Rodek oznajmił, że organ nadzoru prawnego ma 

możliwości i powinien to zweryfikować, a nie angażować w to Komisję Rewizyjną, 

pracowników, radę powiatu. Dlatego jego działanie jest takie samo jak na poprzedniej 

sesji Rady Powiatu, gdzie podejmowana była decyzja w sprawie radnego Dwojaka i nie 

będzie brał udziału w głosowaniu. „Jak pani Wojewoda uważa niech sobie mnie 

odwoła, nie jestem przybetonowany do tego stanowiska”. Żeby państwu nie 

przeszkadzać ponieważ sprawa dotyczy mojej osoby wyjdę na ten czas z sali. Wrócę, 

gdy radna Bławat będzie mówić na temat miejsc pracy”. Dodał, iż dzieje się tu coś 

nienormalnego i niedługo wszyscy będziemy się odwoływać.  

 

Pan radny Wacław Rodek opuścił salę obrad (godz. 15:23). Od tej chwili obrady 

toczyły się w obecności 14  - osobowego składu radnych. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt 

uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu 
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w Opatowie Wacława Rodka, a następnie zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała nie została podjęta. 

W głosowaniu nie wzięło udziału 11 radnych. 

Udział w głosowaniu wzięło 3 radnych. 

„Za” – 3 głosy, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.       

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Wobec zaistniałej sytuacji pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią 

mecenas Ewelinę Płatek – Kosior, która wyjaśniła, że do podjęcia uchwały potrzeba jest co 

najmniej połowa ustawowego składu rady czyli w tym przypadku 9 radnych. Są 3 głosy za, 

reszta radnych nie głosowała, wobec czego uchwała nie została podjęta.    

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

realizacji ostatniego punktu obrad.  

 

Ad.7.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz oznajmił, iż wobec braku zgłoszonych interpelacji 

następuje przejście do realizacji ostatniego punktu obrad.  

 

Ad.8. Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady Powiatu”.  

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokolant:  

mgr Anna Ziarko        

mgr Justyna Zdyb      Przewodniczący Rady Powiatu 

        /-/ Zbigniew Wołcerz 

 

 

 

 


